
 
 

 

Westburne Midwest Awarded the 2023 Bradley Cup for Distributor 
of the Year by Rockwell Automation 

MISSISSAUGA, November 8, 2023 - We are thrilled to announce that the Westburne Midwest division, 

representing Saskatchewan, Manitoba, and Northern Ontario, has been honored with the prestigious 2023 

Bradley Cup for Distributor of the Year by Rockwell Automation. This remarkable achievement signifies our 

commitment to exceptional sales, business development, and operational excellence, ranking Westburne 

Midwest first among all distributors in North America. 

 

The Bradley Cup is Rockwell Automation's most esteemed award and recognizes the distributor that 

achieved the highest performance score at the end of their fiscal year. This accomplishment reflects the 

dedication and hard work of our outstanding team in the Midwest. 

 

We would like to extend our heartfelt thanks to our valued customers for their unwavering support and 

express our gratitude to Rockwell Automation for this significant recognition. Together, we continue to 

strive for excellence, and together, we win! 

 

Congratulations to our incredible Westburne Midwest team on this achievement! 

August 2nd, 2022 
 

 
 
 

 

Westburne Midwest reçoit la Coupe Bradley 2023 du Distributeur de 
l'Année de la part de Rockwell Automation 

MISSISSAUGA, 8 novembre 2023 - Nous avons le plaisir d'annoncer que la Division Midwest de Westburne, 

qui regroupe la Saskatchewan, le Manitoba et le Nord de l'Ontario, a été honorée par la prestigieuse Coupe 

Bradley 2023 du Distributeur de l'Année de la part de Rockwell Automation. Cette réalisation remarquable 

témoigne de notre engagement en matière de ventes record, de développement commercial et d'excellence 

opérationnelle, plaçant ainsi la division Midwest de Westburne au premier rang de tous les distributeurs en 

Amérique du Nord. 

La Coupe Bradley est le prix le plus prestigieux décerné par Rockwell Automation, et récompense le 

distributeur qui a obtenu le score de performance le plus élevé à la fin de son année fiscale. Cette réalisation 

illustre le dévouement et le travail acharné de notre équipe exceptionnelle du Midwest. 

Nous tenons à remercier chaleureusement nos précieux clients pour leur soutien indéfectible, et à exprimer 

notre gratitude à Rockwell Automation pour cette importante reconnaissance. Ensemble, nous continuons à 

viser l'excellence, et ensemble, nous gagnons ! 

Félicitations à notre incroyable équipe du Midwest de Westburne pour cette réalisation ! 

 

 


